

Referat fra bestyrelsesmøde, afd. 1 Præstehaven, onsdag den 14. juni 2023

1. Beboerhenvendelser

Bestyrelsen har fået en forespørgsel fra en beboer vedr. opsætning af et telt til afholdelse af et privat arrangement søndag den 18. juni. Arrangementet foregår fra kl. 13:00-18:00.

Det ønske har bestyrelsen imødekommet mod at de lader et bord- bænkesæt blive udenfor teltet så andre beboere det måtte ønske at sidde på græsplænen med kaffe eller aftensmad har mulighed for det. Derudover skal der laves opslag til opgangene af beboeren selv. Opslagene skal ligeledes fjernes efterfølgende.

Bestyrelsen opfordrer andre til også at benytte græsplænen til fælles- eller egne arrangementer. Hvis der er ønske om at bruge fællesarealerne til private arrangementer der kræver opsætning af telt, pavillon eller på anden måde at holde et lukket arrangement kræver det bare en aftale med bestyrelsen.

2. Evaluering af rengøringsdag med afd. 2

Der mødte mange beboere fra afd. 2 op til rengøringsdagen, som blev overstået meget hurtigt med et skinnende smukt resultat til følge. Der kom et par stykker efterfølgende, både fra afd. 1 og afd. 2 som deltog til kaffe og dejlig kage. Det var til gengæld ikke hurtigt overstået, der sad vi længe og hyggede os. Det var en rigtig dejlig beboeraktivitet og vi vil gerne bakke op om at vi laver mere på tværs af afdelingerne.

3. Fokus på årshjulet (planlægning)

Dato for budgetmøde er mandag den 14. august kl. 17:00 i adm.

Dato for beboermøde er torsdag den 14. sept. kl. 19:00 i selskabslokalet afd. 2

Vi aftaler at forberede os til bestyrelsesmødet i august ved at gennemgå afdelingens husorden og komme med punkter til afdelingens beretning.

4. Til/fra driften/administrationen

Til beboermødet i september vil vi gerne have hjælp til dirigent rollen og til fremlæggelse af regnskab.

Fremover skal vores husleje betales til Lejrbo, vi får derfor et særskilt indbetalingskort til betaling af husleje for juli md. dette skal man selv sørge for at få tilmeldt betalingservice. Spørgsmål kan rettes til Lejrbo.

Opfølgning på markvandring:

Rino: Hvad er status på afskærmning ved ungdomsboligerne?

Rino: Er der nyt om faldunderlag og opretning af fliser?

Katrine og Henrik: Vi er blevet lovet et møde vedr. garager, hvornår får vi en invitation til det?

Torben: Vi har også brug for at få en snak med dig omkring vores udearealer, kan det måske slås sammen med den snak vi gerne snart skal have med Katrine og Henrik?

5. Nyt fra formanden/repræsentantskabet

Der har været afholdt repræsentantskabsmøde d. 23. maj, formanden deltog ikke pga. uforudsete forhindringer på dagen. Der afholdes ekstraordinært repræsentantskabsmøde d. 6. juni, eneste punkt på dagsordenen er afstemning om et forslag, formanden deltager ikke. Referater fra de to møder kan læses på hjemmesiden.

6. Lukket punkt

Særskilt notat vedlagt

7. Evt.

Vi gør opmærksom på at der kan komme forbud mod at anvende grill pga. tørke, sådanne påbud skal respekteres.

Vi gør opmærksom på at cigaretskod ikke må smides ud overaltanen og ud af vinduerne.

Ref. Susanne J